
 
 
 
 
 
 
 

 

Skolebestyrelsen Tarm Skole 

Dagsorden d. 31.  2021, Lønborgvej 53. 
 

Fraværende: Ulla, Victor, Oscar    O = Orientering 

      D = Drøftelse 

      B = Beslutning 

Tid Emne og beskrivelse Referat/notat 

16.30 Forplejning 

- Sandwich 

Bemærk ikke noget formøde for 

forældrerepræsentanterne denne gang. 

16.45 1. Velkomst, sang og referat 

fra sidst - Bilag 01 
 

16.55 2. Elevråd Ikke til stede, har ikke afholdt møde siden sidst 

på OB. 

Sune har afholdt møde med elevrådet på 

hovedskolen, hvor de har talt om legepladsen. 

Efterspørger sociale arrangementer, fest, Dodge 

Ball-turnering, savner morgensang – kan det 

afvikles virtuelt. Morgensang startes på mandag.  

Festen kunne godt afvikles, lærerne har fået 

timerne til det, men har ikke brugt dem. Kun 

aktuelt for fase 1. Måske kunne 

klasseforældrerådene byde ind til en fest? 

Måske kunne man bruge naturbussen til en tur? 

Fastelavn? 

Elevrådet vil gerne i gang med at fjerne den røde 

bygning og i gang med tegningerne for udendørs 

området. Inge har taget det op som 

billedkunstprojekt med 6. årgang, og det har sat 

gang i noget.  

17.10 3. Princip for morgensang B 

- Opfølgning 
Vi venter med at tage endelig beslutning, til vi 

har fået svar fra juristen.  

 

17.25 4. Projekter: 

- Samarbejde med VM-

Tarm 

- Samarbejde med VGT 

- Skoletanter - onkler 

Christian er blevet kontaktet af Holger Lauritsen 

fra VM Tarm. Virksomheden har haft fokus på at 

få medarbejdere til at cykle og vil i samarbejde 

med skolen arbejde på at få flere børn til at cykle 

i skole. VM vil gerne lave en kampagnedel i maj 

måned, hvor vi tæller cykeldage på skolen. VM 
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vil give et beløb pr. cykeldag. Vi har kontaktet 

borgmesteren for at få ham til at matche det 

beløb, VM ender med at give. Pengene skal gå til 

forskønnelse af elevernes udeområder.  

Ydermere arbejdes der på at etablere 

cykelværksteder på begge afdelinger i 

samarbejde med VM. Det kommer til at spille ind 

i det praksisfaglige projekt på fløj 4 på 

Lønborgvej. Omkring det praksisfaglige tænkes 

samarbejde med forskellige aktører, UCRS, 

Opsund, VM, o.m.a.  

Elevrådet skal være med til at kvalificere 

kampagnen i forhold til, hvordan vi får flest 

mulige til at cykle.  

Samarbejde med VGT, fagteams i dansk, 

matematik og engelsk med henblik på at lette 

overgangen fra folkeskolen til gymnasiet; bygge 

bro og forståelse mellem institutionerne. 

Samarbejde om Old olympiske lege, hvor vores 

overbygningselever undervises af HF-elever fra 

VGT.  

Skoletanter og –onkler har eksisteret i Varde 

Kommune i 10-11 år. Det er i store træk 

pensionister, der er frivillige, og som kan være et 

supplement i den form, at de er til stede og har 

tid, hvis en elev fx ikke kan rumme at være i 

klassen ”lige nu”.  

17.40 5. Henvendelse til børne- 

familieudvalget 

- Tarm Skole på en 

matrikel 

Anette har omskrevet læserbrevet og formuleret 

det til en indstilling til Børne- og familieudvalget. 

Hun indsender den på vegne af forældre og 

personale i bestyrelsen. 

17.50 6. Valg til bestyrelsen – 2022 

- Plan for valghandling 

- Hvor mange ønsker, at 

blive i bestyrelsen 

- Hvordan sikrer vi 

kandidater 

- Valgmøde 

Vi har valgt, at vi her på skolen kører en to-årig 

valgperiode. 

Hvordan får vi flest mulige til at møde op til 

opstillingsmøde? 

 

18.15 7. Støtteforening 

- Skal det lægges på is 

eller skal vi sparke det 

i gang 

- Hvem vil undersøge 

Såfremt Lone, Bruno og Morten genvælges til 

bestyrelsen, påbegynder de arbejdet efter 

sommerferien.  

18.20 8. Meddelelser 

- Forældrevalgte 

- Medarbejdere 

Forældrevalgte: Fortællinger om overbygningen, 

om undervisningsmiljøet, fritidsvaner mm. Det 

er godt, når historien når frem til os, for så har vi 
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- Ledelse (Rengøring, 

byggeri) 

 

 
 

 Ultimo  

December 

2021 

Ultimo  

December 

2020 

Ultimo  

December 

2019 

 TS 96,53 97,78 98,46 

SFO 101,37 102,92 105,06 

KLUB 64,92 92,61 98,74 

 

muligheden for dels at reflektere over os selv, 

men også muligheden for den gode dialog om 

den dagligdag, vi oplever.  

Anette har et forslag med omkring en coach, der 

har et foredrag, der retter sig til teenagere og 

forældre til teenagere. Grethe Lindbjerg. Kunne 

det afvikles her i foråret? Anette undersøger. 

Morten fortæller, at han er blevet kontaktet af en 

forælder på HS, der er forundret over en klasse, 

der ikke kører pt.  

 

 

 

 

18.25 9. Evt.  Punkt til næste bestyrelsesmøde; skolehistorier 
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